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Vragen van het lid De Roon (PVV) aan de Minister van Defensie over de 
satellietcommunicatie bij de krijgsmacht en de beveiliging daarvan 
(ingezonden 11 augustus 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Hacker Cracks Satellite Communications 
Network»?1 

Vraag 2
Maakt Defensie gebruik van het betrekkelijk eenvoudig te hacken Globalstar-
satellietsysteem? Zo ja, gaat u maatregelen nemen om onze krijgsmacht te 
beschermen tegen het hoge risico op het hacken van dit systeem? 

Vraag 3
In welke mate bent u op dit moment nog afhankelijk van commerciële 
satellietcommunicatie, en hoe ontwikkelt die afhankelijkheid zich de komende 
jaren? 

Vraag 4
Heeft u recent nog te kampen gehad met een tekort aan satellietcommunica-
tiecapaciteit? Zo ja, heeft dit tekort invloed gehad op de missies die onze 
krijgsmacht op dit moment uitvoert? 

Vraag 5
Welke invloed hebben beveiligingsaspecten gehad op uw voornemen om de 
krijgsmacht minder afhankelijk te maken van commerciële satellietcommuni-
catie.2

1 http://www.defenseone.com/technology/2015/08/hacker-cracks-satellite-communications-
network/118915/?oref=defenseone_today_nl

2 https://www.defensie.nl/actueel/nieuws/2015/07/24/defensie-krijgt-meer-militaire-
satellietcapaciteit
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